
 

 

RADA MIEJSKA W RADOSZYCACH 

W KADENCJI 2018-2023 

_______________________________________________________________________ 

 

Znak: OOG.0002.11.1.2019 

 

 

 

 

PROTOKÓŁ Nr XI/2019 

z sesji Rady Miejskiej w Radoszycach 

przeprowadzonej w dniu 24 września 2019 roku 

w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Radoszycach 

przy ulicy 1 Maja 7 

 

 

W XI sesji Rady Miejskiej w Radoszycach wzięło udział 13 radnych na ogólną liczbę 

14.W sesji wzięło udział również 16 osób zaproszonych, 32 sołtysów, 2 osoby z obsługi 

Rady Gminy, zatem łącznie w obradach uczestniczyło 63 osoby. 

Podstawę prawną zwołania sesji stanowił art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 

1990 roku o samorządzie gminnym (tj. Dz. U. z 2019 roku, poz. 506), w związku  

z § 22 ust. 1 – 3 Statutu Miasta i Gminy Radoszyce, stanowiącego załącznik do uchwały 

Nr IV/18/2018 Rady Miejskiej w Radoszycach z dnia 28 grudnia 2018 roku w sprawie 

uchwalenia Statutu Miasta i Gminy Radoszyce (Dziennik Urzędowy Województwa 

Świętokrzyskiego z dnia 4 stycznia 2019 r., poz. 165).  

Listy obecności radnych, sołtysów oraz zaproszonych Gości zostają załączone do 

oryginału niniejszego protokołu i stanowią jego załączniki.  

Obrady XI sesji trwały od godziny 1100 do 1415. 

Wersja elektroniczna z posiedzenia  XI sesji Rady Miejskiej w Radoszycach 

znajduje się na stronie Biuletynu Informacji Publicznej Urzędu Miasta i Gminy  

w Radoszycach www.radoszyce.biuletyn.net. Na podanej stronie umieszczone są również 

wersje archiwalne posiedzeń Rady Miejskiej w Radoszycach. 

http://www.radoszyce.biuletyn.net.na/
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Ad. pkt. 1 Otwarcie XI sesji Rady Miejskiej w Radoszycach wraz ze 

stwierdzeniem kworum. 

XI sesję Rady Miejskiej w kadencji 2018 – 2023 otworzył Przewodniczący Rady 

Miejskiej w Radoszycach Pan Marian Jankowski. Przewodniczący Rady Miejskiej  

w Radoszycach stwierdził, że w obradach bierze udział 13 radnych, na ogólną liczbę 14, 

co zgodnie z ustawą z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym (tj. Dz. U. z 2019 

roku, poz. 506), czyni XI sesję zdolną do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Radnym nieobecnym podczas posiedzenia był Pan Andrzej Przyjemski. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że osoby uczestniczące w sesji 

wyrażają zgodę na upublicznienie swojego wizerunku, zgodnie z przepisami 

Rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) Nr 2016 / 679 z dnia 27 kwietnia 

2016 roku w sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych 

osobowych i w sprawie swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia dyrektywy 

95/46/WE (ogólne rozporządzenie o ochronie danych)” (Dz. Urz. UE L 119 z dnia 4 maja 

2016 r., str. 1) – RODO. 

Poinformował także, że podstawę prawną zwołania dzisiejszej sesji stanowił art. 20 

ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym (tj. Dz. U. z 2019 r., 

poz. 506) w związku z § 22 ust. 1 – 3 Statutu Miasta i Gminy Radoszyce, stanowiącego 

załącznik do uchwały Nr IV/18/2018 Rady Miejskiej w Radoszycach z dnia  

28 grudnia 2018 roku w sprawie uchwalenia Statutu Miasta i Gminy Radoszyce (Dziennik 

Urzędowy Województwa Świętokrzyskiego z dnia 4 stycznia 2019 r., poz. 165). 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Radoszycach Pan Marian Jankowski powitał 

przybyłych na obrady zaproszonych Gości, Władze Miasta i Gminy Radoszyce, Obsługę 

Prawną w osobie Pana Zygmunta Ptaka, Dyrektorów Szkół z terenu Gminy Radoszyce, 

Sołtysów z terenu Gminy Radoszyce, Radnych Rady Miejskiej w Radoszycach oraz 

obsługę rady. 

Ad. pkt 2. Zatwierdzenie protokołu z VIII sesji Rady Miejskiej w Radoszycach 

odbytej w dniu 25 czerwca 2019 r. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marian Jankowski zwrócił się do radnych  

z zapytaniem, czy mają jakiekolwiek uwagi lub wnioski do protokołu Nr VIII/2019 z sesji 

Rady Miejskiej w Radoszycach przeprowadzonej w dniu 25 czerwca 2019 roku. 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie przyjęcie 

protokołu z VIII sesji Rady Miejskiej przeprowadzonej w dniu 25 czerwca 2019 roku. 
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Rada Miejska w Radoszycach w głosowaniu jawnym, w obecności 13 radnych 

przy 13 głosach za – jednogłośnie – zatwierdziła protokół  

Nr VIII/2019 z sesji Rady Miejskiej w Radoszycach, przeprowadzonej w dniu  

25 czerwca 2019 roku. 

Protokół z głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad. pkt 3 Zatwierdzenie protokołu z IX sesji Rady Miejskiej w Radoszycach 

odbytej w dniu 12 sierpnia 2019 roku. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marian Jankowski zwrócił się do radnych 

z zapytaniem czy mają jakiekolwiek uwagi lub wnioski do protokołu Nr IX/2019 z sesji 

Rady Miejskiej w Radoszycach przeprowadzonej w dniu 12 sierpnia 2019 roku. 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie 

przyjęcie protokołu z IX sesji Rady Miejskiej, przeprowadzonej w dniu 12 sierpnia 

2019 roku. 

Rada Miejska w Radoszycach w głosowaniu jawnym w obecności 13 radnych, 

przy 13 głosach za – jednogłośnie – zatwierdziła protokół  

Nr IX/2019 z sesji Rady Miejskiej w Radoszycach, przeprowadzonej w dniu 

12 sierpnia 2019 roku. 

Protokół głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. pkt 4 Zatwierdzenie protokołu z Nr X sesji Rady Miejskiej w Radoszycach 

odbytej w dniu 26 sierpnia 2019 roku. 

 

 Przewodniczący Rady Miejskiej Marian Jankowski zwrócił się do radnych  

z zapytaniem czy mają jakiekolwiek uwagi lub wnioski do protokołu Nr X/2019 z sesji 

Rady Miejskiej w Radoszycach przeprowadzonej w dniu 26 sierpnia 2019 roku. 

 

Rada Miejska w Radoszycach w głosowaniu jawnym w obecności 13 radnych, 

przy 13 głosach za – jednogłośnie – zatwierdziła protokół  

Nr X/2019 z sesji Rady Miejskiej w Radoszycach, przeprowadzonej w dniu 

26 sierpnia 2019 roku. 

Protokół głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. pkt 5 Przyjęcie porządku obrad XI sesji Rady Miejskiej w Radoszycach. 

 

 Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt porządku obrad radni 

otrzymali i wobec braku sprzeciwu przyjął, że nie zachodzi potrzeba jego odczytania. 

 

 Przypomniał, że zgodnie z art. 20 ust. 1a ustawy o samorządzie gminnym  

(t.j. Dz. U. z 2019 roku, poz. 506) Rada Miejska może wprowadzić zmianę w porządku 

obrad sesji bezwzględną większością głosów ustawowego składu Rady. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie przyjęcie porządku obrad. 
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Rada Miejska w Radoszycach w głosowaniu jawnym w obecności 13 radnych, 

przy 13 głosach za – jednogłośnie – przyjęła porządek obrad XI sesji Rady 

Miejskiej w Radoszycach.  

Protokół głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Przyjęty porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie kworum. 

2. Zatwierdzenie protokołu Nr VIII/2019 z dnia 25.06.2019 roku. 

3. Zatwierdzenie protokołu Nr IX/2019 z dnia 12.08.2019 roku. 

4. Zatwierdzenie protokołu Nr X/2019 z dnia 26.08.2019 roku. 

5. Przyjęcie porządku obrad XI sesji Rady Miejskiej w Radoszycach. 

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Radoszyce w okresie 

od 25.06.2019 roku do dnia 24.09.2019 roku. 

7. Zaopiniowanie sprawozdania z przebiegu wykonania budżetu Gminy 

Radoszyce za I półrocze 2019 rok oraz przebiegu wykonania planu 

gospodarki finansowej Komunalnego Zakładu Gospodarczego w Radoszycach 

za I półrocze 2019 r oraz sprawozdania finansowego za 2018 rok. 

8. Zaopiniowanie i rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Radoszyce na lata 2019 – 2032. 

9. Zaopiniowanie i rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian  

w budżecie Gminy Radoszyce na 2019 rok. 

10.  Zaopiniowanie sprawozdania z oceny realizacji remontów placówek 

oświatowych na terenie Gminy Radoszyce oraz informacji w zakresie 

realizacji projektów z wykorzystaniem środków unijnych oraz programów 

profilaktycznych zorganizowanych w placówkach oświatowych na terenie 

Gminy Radoszyce. 

11. Zaopiniowanie i rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Regulaminu 

korzystania z wielofunkcyjnych boisk sportowych przy Szkołach 

Podstawowych w Gminie Radoszyce. 

12.Zaopiniowanie i rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli przedszkola i 

oddziałów przedszkolnych pracujących z grupami obejmującymi dzieci 6-letnie 

i młodsze, zatrudnionych w jednostkach oświatowych prowadzonych przez 

Gminę Radoszyce. 

13.  Zaopiniowanie i rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii w Radoszycach na rok 2019. 

14.  Zaopiniowanie i rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia 

skargi na działanie organu wykonawczego w sprawie organizacji 

przyjmowania i rozpatrywania skarg, wniosków w interesie publicznym. 
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15. Informacja o oświadczeniach majątkowych Radnych złożonych do dnia 30 

kwietnia 2019 roku. 

16.  Interpelacje i zapytania radnych. 

17.  Zapytania i wnioski sołtysów. 

18.  Udzielenie odpowiedzi na interpelacje oraz zapytania radnych i sołtysów. 

19.  Komunikaty, wolne wnioski i informacje. 

20.  Zamknięcie obrad XI sesji Rady Miejskiej w Radoszycach. 

 

Ad. pkt 6 Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Radoszyce  

w okresie od 25 czerwca 2019 roku do dnia 24 września 2019 roku.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marian Jankowski poprosił o zabranie głosu Pana Michała 

Pękalę Burmistrza Miasta i Gminy Radoszyce celem przedstawienia sprawozdania  

z działalności pomiędzy sesjami w okresie od 25.06.2019 roku do 24.09.2019 roku. 

W tym miejscu Burmistrz Michał Pękala przedstawił sprawozdanie ze swojej działalności 

między sesjami. 

Treść sprawozdania stanowi załącznik do protokołu.  

Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się do radnych oraz zaproszonych Gości  

z zapytaniem, czy mają uwagi do przedstawionego sprawozdania. 

 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, 

 że Rada Miejska w Radoszycach przyjęła do aprobującej wiadomości 

przedstawione sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Radoszyce  

z działalności pomiędzy sesjami, tj. od dnia 25 czerwca 2019 roku do dnia  

24 września 2019 roku. 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował radnych, że wszystkie projekty 

uchwał zostały zaopiniowane przez Radcę Prawnego i znajdują się w dokumentacji Rady 

Miejskiej w Radoszycach. Dodał, że procedowane projekty uchwał były opiniowane 

podczas wspólnego posiedzenia Komisji Stałych Rady Miejskiej w Radoszycach, uzyskując 

pozytywne opinie. 

Pan Marian Jankowski przypomniał, że stosownie do treści art. 25a ustawy o samorządzie 

gminnym „radny nie może brać udziału w głosowaniu w radzie ani w komisji, jeżeli 

dotyczy ono jego interesu prawnego”. 

Ad. pkt 7. Zaopiniowanie sprawozdania z przebiegu wykonania budżetu Gminy 

Radoszyce za I półrocze 2019 rok oraz przebiegu wykonania planu gospodarki 

finansowej Komunalnego Zakładu Gospodarczego w Radoszycach za I półrocze 

2019 r oraz sprawozdania finansowego za 2018 rok. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o zabranie głosu Panią Jolantę Fidos Skarbnika 

Miasta i Gminy Radoszyce jako osobę upoważnioną przez Burmistrza Miasta i Gminy, 

celem przedstawienia sprawozdania z przebiegu wykonania budżetu za I półrocze 2019 

rok Gminy Radoszyce. 

Pani Jolanta Fidos poinformowała, że w ciągu I półrocza 2019 r. uchwalony plan 

dochodów zwiększył się o 1 976 398,17zł. W dniu 30.06.2019 roku wynosił 44 574 

124,17 zł. W zakresie dotacji celowych na zadania zlecone i własne, kwota dochodu 

zwiększyła się o 816 034,88 zł. Część oświatową subwencji ogólnej została zmniejszona o 

kwotę 241 754 zł. Dotacje celowe pozyskane w ramach programów finansowanych z 

udziałem środków europejskich zwiększyły się o kwotę 1 402 117,29 zł. Wykonanie planu 

dochodu za I półrocze 2019r. wyniosło 21 641 063,70 zł, co stanowi 48,55% planu 

dochodów. 

Budżet Gminy Radoszyce po stronie wydatków na dzień 30.06.2019.roku wyniósł  

18 792 831,95 zł, co stanowi 34,66% planu wydatku. Dotacje udzielane z budżetu Gminy 

Radoszyce w I półroczu przedstawiały się następująco. Dotacje przedmiotową otrzymał 

Komunalny Zakład Gospodarczy w Radoszycach w kwocie 127 986 zł, Miejsko Gmina 

Biblioteka Publiczna w Radoszycach otrzymała dotację w kwocie 90000 zł, Gminny Klub 

Sportowy ,,Partyzant” w Radoszycach otrzymał dotację w kwocie 220000 zł ,Klub Karate i 

Sportów Walki ,,TIGER” otrzymał dotację w kwocie 6000 zł, Gminy Klub Sportowy 

,,Partyzant”, na dofinansowanie projektu pn. ,,Budowa boiska wielofunkcyjnego w 

Węgrzynie” otrzymał dotację w kwocie 49000 zł, Bank Żywności z siedzibą w Ostrowcu 

Świętokrzyskim, jako podmiot wyłoniony na podstawie ustawy o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie otrzymał kwotę 5000 zł. 

Stan zadłużenia budżetu Gminy Radoszyce na dzień 30.06.2019 roku wyniósł 13 136765 

zł. W I półroczu Gmina Radoszyce dokonała spłaty rat kredytu w wysokości 320000 zł.  

W I półroczu Gmina Radoszyce udzieliła pożyczek na kwotę 378527 zł dla jednostek: 

Pożyczka w kwocie 99999 zł dla Gminnego Klubu Sportowego ,,Partyzant” na  

dofinansowanie projektu pn. ,,Budowa boiska wielofunkcyjnego w Węgrzynie”, która 

została spłacona w czerwcu 2019r. 

Pożyczka w kwocie 278 528,00 zł, dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Radoszycach na 

budowę na dofinansowanie projektu pn. ,,Przebudowa i dostosowanie obiektu do 

prowadzenia działalności kulturowej”, pożyczka została spłacona w lipcu 2019r. 

W I półroczu 2019 r., Gmina Radoszyce nie udzielała poręczeń i gwarancji. Na dzień 

30.06.2019r Gmina Radoszyce nie posiadała zobowiązań wymagalnych. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Radoszycach otworzył dyskusję nad przedstawionym 

sprawozdaniem. 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił, o zabranie głosu Pana 

Tadeusza Łysiaka Kierownika Komunalnego Zakładu Gospodarczego w Radoszycach 

celem przedstawienia sprawozdania z przebiegu wykonania planu gospodarki finansowej 

Komunalnego Zakładu Gospodarczego w Radoszycach za I półrocze 2019 r. oraz 

sprawozdania finansowego za 2018 rok. 

Pan Tadeusz Łysiak poinformował, że Komunalny Zakład Gospodarczy prowadzi 

działalność w zakresie: wytwarzania i dostarczania ciepła, poboru i dostarczania wody, 

gospodarki ściekowej, monitoringu, zamkniętego składowiska odpadów, prac zleconych 

na rzecz Gminy w Radoszycach. Komunalny Zakład Gospodarczy w Radoszycach zarządza 

i ponosi koszty związane z utrzymaniem obiektów: kotłowni przy Urzędzie Gminy  

w Radoszycach, gdzie zatrudniony jest palacz na sezon grzewczy od 1 października do 30 

kwietnia. Stacja Uzdatniania Wody w Radoszycach, Hydrofornia w Kłucku, 

przepompownia wody w Lewoszowie, Kapałowie, Mularzowie, Węgrzynie, oraz zbiorniki 

wody w Lewoszowie. Komunalny Zakład Gospodarczy w Radoszycach, prowadzi 

ewidencję wymiany wodomierzy, zgodnie z harmonogramem raz na 5-lat jest 

zobowiązany do wymiany wodomierza u odbiorcy wody. 

Komunalny Zakład Gospodarczy zakupił wodę w ilości 964 m3 z wodociągu gminnego 

Rudy Malenieckiej, która została dostarczona do miejscowości Jacentów, Cieklińsko, 

Sokołówka. KZG w Radoszycach w I półroczu rozpoczął remont studni głębinowej  

w Kłucku w miarę możliwości finansowych remont będzie kontynuowany. Komunalny 

Zakład Gospodarczy w Radoszycach przeprowadził badanie wody w zakresie monitoringu 

kontrolnego i przeglądowego, koszt badania wody ,ścieków oraz osadów w pierwszym 

półroczu wyniósł 28 326,00zł.Zgodnie z decyzją Dyrektora Regionalnego Zarządu 

Gospodarki Wodnej w Warszawie zatwierdzone zostały wysokości cen stawek opłat 

zbiorowego zaopatrywania w wodę i odprowadzanie ścieków na okres 36 miesięcy. 

Zgodnie z informacją roczną ustalającą wysokość opłat za usługi wodne ,za pobór wód 

podziemnych z ujęcia Kłucko opłata wynosiła 1 065,00zł, z ujęcia w Radoszycach opłata 

wynosiła 5 972,00zł. Za odprowadzanie ścieków komunalnych z oczyszczalni ścieków  

w Radoszycach opłata wynosi 955,00zł. 

Wysokość opłat za usługi wodne za I i II kwartał 2019 rok wynoszą: za pobór wód 

podziemnych z ujęcia w miejscowości Klucko w I kwartale 486,00zł, w  II kwartale 

470,00zł, z ujęcia w miejscowości Radoszyce wynosiła za I kwartał 4 415,00zł, za II 

kwartał 5 534,00zł.Za odprowadzanie ścieków komunalnych z oczyszczalni  

w Radoszycach do rzeki Plebanki wynosiła za I kwartał 1 485zł, za II kwartał 1 576,00zł. 
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W pierwszym półroczu operator ciągnika z wozem asenizacyjnym wykonał na terenie 

Gminy Radoszyce 452 kursy zrzucające 2 469,277 m3 ścieków bytowych, łączny przychód 

za zrzut i transport ścieków wyniósł 44 864,00zł. 

Zgodnie z Uchwałą Rady Gminy w Radoszycach Nr XXII/124/2016 dopłata w wysokości 

0,23zł do każdego m3 sprzedanej wody. Otrzymana dotacja do wody na rok 2019 

wynosiła 49 330,00zł. Zakład sprzedał w I półroczu 2019r ,108 514,30 m3 wody. Zgodnie 

z Uchwałą Rady Gminy w Radoszycach Nr XXII/124/2016 dopłaty dla odprowadzonych 

ścieków wyniosły 2,90zł/m3.Otrzymana dotacja do ścieków na rok 2019 wynosi 

206 642,00zł, zakład odebrał w I półroczu 2019r 40 041,60 m3 ścieków. 

Komunalny Zakład Gospodarczy w Radoszycach prowadzi ewidencję i rozliczenie 

należności za pobór wody i odprowadzanie ścieków, oraz za opróżnianie zbiorników 

bezodpływowych łącznie z 2 746 odbiorcami. Zakład prowadzi monitoring dłużników przy 

pomocy Krajowego Rejestru Długów. Po zakończeniu miesiąca do 15 dnia następnego 

miesiąca dostarczane są upomnienia. 

W I półroczu 2019r. na dzień 30.06.2019r. kwota niezapłaconych należności wynosiła 92 

0615,90zł z czego 35 986,67 są to należności wymagalne po terminie płatności. W I i II 

kwartale dostarczono 188 upomnień i wystawiono 221 not odsetkowych. 

Treść projektu sprawozdania stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusje nad przedstawionym sprawozdaniem  

z działalności Komunalnego Zakładu Gospodarczego w Radoszycach za I półrocze 2019r 

oraz sprawozdanie za I półrocze 2018 rok. 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Radoszycach poprosił o zabranie głosu 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Pana Leszka Myszkowskiego o przedstawienie  

w imieniu Komisji treści wypracowanej opinii do przedstawionych sprawozdań. 

Pan Leszek Myszkowski poinformował, że Komisja Rewizyjna Rady Miejskiej  

w Radoszycach dokonując kontroli przebiegu wykonania budżetu za I półrocze 2019r. 

gminy Radoszyce, oraz kontroli przebiegu wykonania planu gospodarki finansowej 

Komunalnego Zakładu Gospodarczego w Radoszycach za I półrocze2019r w tym 

sprawozdania finansowego za 2018 r, odbyła dwa posiedzenia w następujących dniach 

11.09.2019 rok i 18.09.2019 roku. 

Burmistrz Miasta i Gminy Radoszyce zachował terminy przekazania analizowanych 

dokumentów dotyczących informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy Radoszyce za 

I półrocze 2019roku, informacji o kształtowaniu się wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Radoszyce na lata 2019-2032, sprawozdania z wykonania planu finansowego 
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Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej w Radoszycach za I półrocze 2019, oraz 

sprawozdania z wykonania planu finansowego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  

w Radoszycach za I półrocze 2019 roku. 

Na ręce Komisji Rewizyjnej zostało również złożone sprawozdanie z przebiegu wykonania 

planu finansowego Komunalnego Zakładu Gospodarczego w Radoszycach wraz  

z rozliczeniem dotacji przedmiotowej dla Komunalnego Zakładu Gospodarczego  

w Radoszycach za I półrocze. 

Komisja Rewizyjna wnosi do Wysokiej Rady o zatwierdzenie sprawozdania finansowego  

z przebiegu wykonania budżetu Gminy Radoszyce za 2019 rok oraz przebiegu wykonania 

planu finansowego Komunalnego Zakładu Gospodarczego w Radoszycach wraz 

 z rozliczeniem dotacji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Radoszycach otworzył dyskusję nad treścią 

przedstawionych sprawozdań. 

 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Miejskiej w Radoszycach poddał pod głosowanie 

wyrażenie pozytywnej opinii do przedstawionych w ramach sprawozdań informacji 

 w zakresie przebiegu wykonania budżetu Gminy Radoszyce za I półrocze 2019rok. 

 

Rada Miejska w Radoszycach w głosowaniu jawnym w obecności 13 radnych 

przy 13 głosach za – jednogłośnie –  przyjęła informacje w zakresie przebiegu 

wykonania budżetu Gminy Radoszyce za pierwsze półrocze 2019 roku. 

Protokół głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Miejskiej w Radoszycach poddał pod głosowanie 

wyrażenie pozytywnej opinii do przedstawionych w ramach sprawozdań informacji 

w zakresie przebiegu wykonania planu gospodarki finansowej Komunalnego Zakładu 

Gospodarczego w Radoszycach za I półrocze 2019 roku oraz sprawozdania finansowego 

za 2018 r. 

 

Rada miejska w Radoszycach w głosowaniu jawnym w obecności 13 radnych 

przy 13 głosach za, jednogłośnie  przyjęła pozytywną opinię do 

przedstawionych informacji w zakresie przebiegu wykonania planu gospodarki 

finansowej Komunalnego Zakładu Gospodarczego w Radoszycach za I półrocze 

2019 r oraz sprawozdania finansowego za 2018r. 

Protokół głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Ad. pkt 8 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Radoszyce na latach 2019-2032. 

 

Proszę o zabranie głosu Panią skarbnik Urzędu Miasta i Gminy Radoszyce Jolantę Fidos. 

Pani Jolanta poinformowała, że projekt uchwały był omawiany szczegółowo na 

posiedzeniu Komisji Wspólnych w dniu 20.09.2019 r. Plan pracy nie uległ zmianie. 

Projekt uchwały przewiduje zmniejszenie planu dochodu i planu wydatków o kwotę 

726 393 zł. Deficyt budżetu Gminy Radoszyce pozostaje bez zmian, w kwocie 9 640 zł. 

Zmieniają się źródła pokrycia deficytu, wynikające z wyliczenia w sprawozdaniach 

finansowych za rok 2018r., wolnych środków jako nadwyżki na rachunku bieżącym 

budżetu Gminy Radoszyce, wynikających z rozliczeń kredytów i pożyczek z lat ubiegłych, 

które stanowią nadwyżkę w kwocie 992,98 zł. Kwota ta stanowi zabezpieczenie dla 

kredytów. Zmniejszają się planowane kredyty na pokrycie deficytu o kwotę 1 991 137 zł., 

bez zmian pozostaje kwota pożyczek 6 656 765 zł. Zmniejsza się plan przychodów 

budżetu w paragrafie § 952 o kwotę 9.287.902 zł, zwiększa się plan przychodów w § 950 

i po zmianie wynosi 922.098 zł. Zgodnie z załącznikiem nr 5 rozchody budżetu pozostają 

bez zmian w wysokości 640 000 zł. Upoważnia się Burmistrza Miasta i Gminy Radoszyce 

do zaciągania kredytów i pożyczek do kwot wynikających z limitów zobowiązań o których 

mowa w § 5 niniejszej uchwały. 

W projekcje zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2019-2032, zmienił się 

deficyt który jest pokrywany z wolnych środków, oraz zmienia się planowana spłata 

kredytu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Radoszycach Marian Jankowski otworzył dyskusję nad 

treścią przedstawionego projektu uchwały. 

 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Marian Jankowski podał pod 

głosowanie wyrażenie pozytywnej opinii do przedstawionej w ramach sprawozdań 

informacji W sprawie zmian uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Radoszyce 

na lata 2019-2032. 

Rada Miejska w Radoszycach w głosowaniu jawnym w obecności 13 radnych 

przy 13 głosach za  jednogłośnie przyjęła informacje w zakresie przebiegu 

wykonania uchwały Nr. XI/56/2019 w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Radoszyce na lata 2019-2032. 

Protokół głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Ad. pkt.9 Zaopiniowanie i rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian  

w budżecie Gminy Radoszyce na 2019 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o zabranie głosu Panią Jolantę Fidos skarbnika 

Urzędu Miasta i Gminy w Radoszycach. Pani Jolanta Fidos poinformowała, że szczegółowy 

projekt rozpatrzenia uchwały został przedstawiony na posiedzeniu Komisji Wspólnych  

w dniu 20.09.2019 roku. 

Treść projektu uchwały dołączona jest do protokołu. 

W dalszej części Pani Jolanta Fidos dodała, że zmniejsza się plan dochodów i planów 

wydatków o kwotę 726 396 zł. Zmieniają się poszczególne załączniki do budżetu. Deficyt 

budżetu Gminy Radoszyce pozostaje bez zmian w wysokości 9 640 tyś zł. Zmieniają się 

źródła pokrycia deficytu, wynika to ze sprawozdań finansowych za lata 2018 rok wolnych 

środków jako nadwyżki pieniężne. Wolne środki stają się pokryciem dla pożyczek. Bez 

zmian pozostaje kwota pożyczki natomiast zmniejsza się plan przychodów. Plan 

rozchodów pozostaje bez zmian. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Radoszycach Marian Jankowski otworzył dyskusję nad 

treścią przedstawionego projektu uchwały. 

 

Po otwarciu dyskusji wobec braku pytań i uwag Przewodniczący Rady Miejskiej  

w Radoszycach poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian w budżetu 

Gminy Radoszyce za 2019 rok. 

 

Rada Miejska w Radoszycach w głosowaniu jawnym w obecności 13 radnych 

przy 13 głosach za – jednogłośnie – podjęła 

uchwałę Nr XI/57/2019 

w sprawie zmian w budżecie Gminy Radoszyce na 2019 rok. 

Protokół głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad. pkt 10 Zaopiniowanie sprawozdania z oceny realizacji remontów placówek 

oświatowych na terenie Gminy Radoszyce oraz informacji w zakresie realizacji 

projektów z wykorzystaniem środków unijnych oraz programów 

profilaktycznych zorganizowanych w placówkach oświatowych na terenie Gminy 

Radoszyce 
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Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o zabranie głosu Przewodniczącą Komisji Kultury, 

Oświaty, Zdrowia i Opieki Społecznej Panią Annę Ściegienną o przedstawienie 

opracowanej opinii Komisji. 

Przewodnicząca Komisji Pani Anna Ściegienna przedstawiła opinię której, treść stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Radoszycach Pan Marian Jankowski złożył gratulacje 

Dyrektorom Szkół z terenu Gminy Radoszyce za prawidłowe zabezpieczenie placówek 

przed zdarzeniami losowymi, oraz utworzenie nowych sal wraz z wyposażeniem 

dydaktycznym. 

Po otwarciu dyskusji wobec braku uwag Przewodniczący Rady Miejskiej podał pod 

głosowanie wyrażenie pozytywnej opinii do przedstawionych w ramach informacji z oceny 

realizacji przygotowań i remontów placówek oświatowych na terenie Gminy Radoszyce na 

lata 2019/2020 oraz informacji w zakresie realizacji projektów z wykorzystaniem środków 

unijnych oraz programów profilaktycznych zorganizowanych w placówkach oświatowych 

na terenie Gminy Radoszyce. 

Rada Miejska w Radoszycach w głosowaniu jawnym w obecności 13 radnych 

przy 13 głosach za – jednogłośnie –przyjęła pozytywną opinię do 

przedstawionych informacji w zakresie oceny realizacji przygotowań 

 i remontów placówek oświatowych na terenie Gminy Radoszyce na lata 

2019/2020 oraz informacji w zakresie realizacji projektów z wykorzystaniem 

środków unijnych oraz programów profilaktycznych zorganizowanych 

w placówkach oświatowych na terenie Gminy Radoszyce. 

Protokół głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad. pkt. 11 Zaopiniowanie i rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie 

Regulaminu korzystania z wielofunkcyjnych boisk sportowych przy Szkołach 

Podstawowych w Gminie Radoszyce. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o zabranie głosu Panią Paulinę Pakułę Kierownika 

Referatu Promocji i Spraw Społecznych celem omówienia projektu uchwały.  

Pani Paulina Pakuła szczegółowo przedstawiła projekt uchwały, którego treść stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję nad przedstawionym projektem 

uchwały. 
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Radny Maciej Nieduziak przypomniał o wprowadzonej zmianie słowa ,,usterki” w punkcie 

siódmym na słowo ,,zagrożenia”. 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Miejskiej w Radoszycach poddał pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie Regulaminu korzystania z wielofunkcyjnych boisk sportowych 

przy Szkołach Podstawowych w Gminie Radoszyce. 

Rada Miejska w Radoszycach w głosowaniu jawnym w obecności 13 radnych 

przy 13 głosach za jednogłośnie – podjęła 

Uchwałę Nr XI/58/2019 

w sprawie Regulaminu korzystania z wielofunkcyjnych boisk sportowych przy 

Szkołach Podstawowych w Gminie Radoszyce. 

Protokół głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. pkt 12 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli przedszkola i oddziałów 

przedszkolnych pracujących z grupami obejmującymi dzieci 6-letnie i młodsze, 

zatrudnionych w jednostkach oświatowych prowadzonych przez Gminę 

Radoszyce. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o zabranie głosu Panią Ewelinę Ptak Kierownika 

Centrum Usług Wspólnych celem omówienia projektu uchwały. 

Treść projektu uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję nad przedstawionym projektem 

uchwały. 

Radna Wiesława Król zadała pytanie, jeśli w grupie będzie znajdował się jeden 

 5-cio latek, czy nauczyciel będzie pracował 25-godz.tygodniowo.Na to pytanie 

odpowiedziała Pani Ewelina Ptak informując że tak zapisane jest w uchwale, bez względu 

na liczbę dzieci młodszych. 

Radna Wiesława Król poinformowała ,że taka uchwała jest krzywdząca dla nauczycieli. 

Glos Zabrał Przewodniczący Marian Jankowski informując, że jeśli dzieci pozostają dłużej 

pod opieką nauczycieli tym więcej informacji przyswajają umiejętności  

i wiedzy. 

Ponownie głos zabrała radna Wiesława Król informując, że dzieci przebywają w placówce 

25-godz. tygodniowo, nie chodzi o pobyt dziecka w szkole, chodzi o pracę nauczyciele. 
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Glos zabrał Marian Jankowski informując, że radni Rady Miejskiej mają do wyboru 

dopłatę z budżetu Gminy Radoszyce dla każdego nauczyciela,albo przegłosowanie 

uchwały. Przypomniał iż subwencja na oświatę została zmniejszona o 241,754 zł. 

Radna Anna Ściegienna wyłączyła się z głosowania nad uchwałą, ponieważ dotyczy jej 

obowiązku prawnego. 

Radna Dorota Szustak zapytała czy może głosować ponieważ pracuje jako pomoc 

nauczyciela .Na to pytanie odpowiedział prawnik Zygmunt Ptak informując, że uchwała 

dotyczy nauczycieli, dla pomocy nauczyciela nie jest ustalane pensum. 

Ponownie głos zabrał prawnik Zygmunt Ptak wyjaśniając słowo ,,pensum”-jest to praca 

przy tablicy. Zakres grup mieszanych 3-latków, 4-latków, 5-latków, to zdecydowanie  

w większości opieka. Nauczyciel grupy 6-latków ma ustalane ,,pensum” w wysokości 

 22 godzin tygodniowo. Ustawodawca zachował się rozsądnie, dając możliwość, aby 

organy lokalne stanowiące samorząd gminy, ustaliły odpowiednią uchwałę dla potrzeb 

Gminy Radoszyce. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że jeśli nie zostanie utworzona grupa 

mieszana, nauczyciel nie będzie pracował 25 godz. tygodniowo. 

Pani Ewelina Ptak odniosła się do pytania Radnej Wiesławy Król, informując że w każdej 

grupie mieszanej 5-6-latków, nauczyciel-wychowawca ma do pomocy osobę 

wspomagającą. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Radoszycach poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli 

przedszkola i oddziałów przedszkolnych pracujących z grupami obejmującymi dzieci  

6-letnie i młodsze, zatrudnionych w jednostkach oświatowych prowadzonych przez Gminę 

Radoszyce. 

Głos zabrał Burmistrz Miasta i Gminy Radoszyce wyjaśniając co spowodowało, że 

powstały grupy mieszane. Po rozmowach z Dyrektorami Szkół i rodzicami podjęliśmy 

decyzję o utworzeniu grup mieszanych. 

Rada Miejska w Radoszycach w głosowaniu jawnym w obecności 13 radnych 

przy 10 głosach za 2 przeciw,1głos wyłączony podjęła 

uchwałę Nr XI/59/2019 w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć nauczycieli przedszkola i oddziałów przedszkolnych 

pracujących z grupami obejmującymi dzieci 6-letnie i młodsze, zatrudnionych  

w jednostkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Radoszyce. 
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Protokół głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. pkt 13 Zaopiniowanie i rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Radoszycach na rok 2019. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o zabranie głosu Panią Paulinę Kowalską 

Przewodniczącą Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii. 

Pani Paulina Kowalska szczegółowo przedstawiła treść projektu uchwały który stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu.  

Przewodniczący Komisji Pan Marian Jankowski otworzył dyskusję. Wobec braku uwag 

poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii 

w Radoszycach na rok 2019. 

Rada Miejska w Radoszycach w głosowaniu jawnym w obecności 13 radnych 

przy 13 głosach za – jednogłośnie – podjęła 

uchwałę Nr XI/61/2019 

w sprawie zmiany Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Radoszycach na rok 2019. 

Protokół głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił 10-minutową przerwę. 

Ad. pkt 14 Zaopiniowanie i rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi na działanie organu wykonawczego w sprawie organizacji 

przyjmowania i rozpatrywania skarg, wniosków w interesie publicznym. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o zabranie głosu Pana Roberta Nowaka 

Przewodniczącego Komisji Skarg Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Radoszycach celem 

omówienia projektu uchwały. 

Radna Alina Sadowska opuścił obrady XI sesji Rady Miejskiej w Radoszycach, dlatego  

w dalszej części obrad wzięło udział 12 radnych na ogólną liczbę 14. 

 

Pan Robert Nowak przedstawił projektu uchwały którego treść stanowi załącznik  

do niniejszego protokołu.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję nad przedstawionym projektem 

uchwały. 

Wobec braku uwag przewodniczący Rady Miejskiej w Radoszycach poddał pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie organu wykonawczego  

w sprawie organizacji przyjmowania i rozpatrywania skarg, wniosków w interesie 

publicznym. 

Rada Miejska w Radoszycach w głosowaniu jawnym w obecności 12 radnych 

przy 12 głosach za – jednogłośnie – podjęła 

uchwałę Nr XI/62/2019 w sprawie rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi na działanie organu wykonawczego w sprawie organizacji 

przyjmowania i rozpatrywania skarg, wniosków w interesie publicznym. 

Protokół głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. pkt 15.Informacja o oświadczeniach majątkowych Radnych złożonych do 

dnia 30 kwietnia 2019 roku. 

Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił informacje o oświadczeniach majątkowych 

radnych których treść stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję nad przedstawionymi oświadczeniami. 

Wobec braku uwag podał pod głosowanie wyrażenie pozytywnej opinii do 

przedstawionych w ramach informacji o oświadczeniach majątkowych Radnych złożonych 

do 30 kwietnia 2019 rok. 

Rada Miejska w Radoszycach w głosowaniu jawnym w obecności 12 radnych 

przy 12 głosach za, -jednogłośnie przyjęła pozytywną opinię do 

przedstawionych informacji o oświadczeniach majątkowych radnych złożonych 

do 30 kwietnia. 

Protokół głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. pkt. 16 Interpelacje i zapytania radnych 

Pan Marian Jankowski Przewodniczący Rady Miejskiej w Radoszycach przypomniał, że  

w myśl § 85 ust. 1 – 5 Statutu Miasta i Gminy Radoszyce stanowiącym załącznik do 

uchwały Nr IV/18/2018 Rady Miejskiej w Radoszycach z dnia 28 grudnia 2018 roku  

w sprawie uchwalenia Statutu Miasta i Gminy Radoszyce interpelacje i zapytania radnych 

mogą być składane zarówno ustnie, jak też na piśmie. 
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Następnie zadał pytanie kto z państwa radnych chciałby zgłosić zapytanie lub 

interpelacje. 

Radna Wiesława Król zgłosiła interpelacje i poprosiła o wymianę mostka przy przystanku 

autobusowym zlokalizowanym między miejscowościami Nadworów-Szóstaki-Lewoszów. 

Proszę o zmianę pokrycia dachu na przystanku w miejscowości Nadworów. 

Proszę o wyrównanie kruszywem ubytków w drodze gminnej w miejscowości Hucisko  

w stronę Przegród. 

Radna Janina Król zgłosiła interpelacje prosząc o oczyszczenie drogi z Salachowego Boru 

w kierunku Mościsk Dużych, 

-uzupełnienie żwirem drogi od końca drogi asfaltowej w kierunku Mościsk Dużych 

-postawienie znaku określającego 12 ton w okolicy Gajówki. 

Radny Leszek Myszkowski zgłosił interpelacje prosząc o montaż latarni ulicznej na słupie 

energetycznym 13/2 Radoszyce Rynek, 

-budowę chodnika z kostki brukowej przy ul. Kopernika, ul. Żeromskiego w Radoszycach. 

Radna Dorota Szustak zapytała czy Gmina Radoszyce poczyniła odpowiednie kroki  

w związku z interpelacją z dnia 12.08.2019r  

Sołtys Wyrębowa  zapytał czy będzie realizowana budowa altany, oraz boiska do tenisa. 

Radny Jan Kaczmarczyk poprosił o wycięcie krzaków, które utrudniają widoczność przy 

drodze od Radoszyc do Starych Jakimowic, oraz przy drodze Momocicha-Wilczkowice. 

-zaapelował, aby na zakręcie drogi w Grodzisku, w związku ze złą widocznością  

i wzmożonym ruchem wstawić lustro. 

Przewodniczący Marian Jankowski poinformował, że wszystkie zgłoszone interpelacje  

i zapytania kieruję do Burmistrza Miasta i Gminy Radoszyce celem udzielenia odpowiedzi  

w punkcie 18 porządku obrad. 

Ad. pkt 17 Zapytania i wnioski sołtysów. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, kto z sołtysów chciałby zgłosić zapytania bądź 

wnioski. 

Pan Tadeusz Studziński sołtys sołectwa Momocicha zapytał czy będzie zrealizowana 

kanalizacja w miejscowości Momocicha  

Pan Andrzej Kałuziński sołtys sołectwa podlesie zapytał czy będzie podłączony internet 

oraz czy będzie podłączona kanalizacja. Zapytał również czy będzie budowany plac 

zabaw. 

Pan Leon Kitliński sołtys sołectwa Radoszyce poprosił o wycięcie krzaków które 

ograniczają widoczność na drodze powiatowej, przy ul. Południowej w Radoszycach. 

Prośbę kieruję w imieniu mieszkańców oraz sołtysów z sołectwa Pakuły, Lewoszów 

Szóstaki. 
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Pan Mariusz Kołodziejczyk sołtys sołectwa Nalewajków zapytał czy zamknięty sklep 

zostanie wyremontowany a budynek przekazany na potrzeby mieszkańców. 

Na zadane pytania Burmistrz Miasta i Gminy Radoszyce udzieli odpowiedzi w punkcie 18. 

Ad. pkt 18 Udzielenie odpowiedzi na interpelacje oraz zapytania radnych  

i sołtysów. 

Burmistrz Miasta i Gminy Radoszyce odniósł się do interpelacji związanej z Zarządem 

Dróg Powiatowych. Gmina Radoszyce będzie cyklicznie przypominała, aby drogi i pobocza 

dróg Powiatowych były porządkowane systematycznie. 

Burmistrz odnosząc się do interpelacji Radnej Wiesławy Król poinformował, że gmina 

wyśle pracowników aby jak najszybciej naprawić mostek. 

Burmistrz odnosząc się do prac przy przystanku w Nalewajkowie poinformował, że prace 

naprawcze się rozpoczęły i zostało położyć nowe pokrycie na przystanek autobusowy. 

Burmistrz odnosząc się do interpelacji Radnej Doroty Szustak odnośnie prac na drodze 

powiatowej poinformował, że Gmina Radoszyce przekazała 300.000 zł, wskazała odcinki 

dróg lecz powiat wykorzystał tylko 75.000 zł. Wytypował jeden odcinek w kierunku ul. 

Południowej do mostku. 

Burmistrz poinformował sołtysa Pana Mariusza Kołodziejczyka o planowanym budżecie 

Gminy Radoszyce na rok 2020r w którym będą przeznaczone środki na realizację różnego 

rodzaju projektów. Odnośnie sieci internetowej, ranking w województwie świętokrzyskim 

jest realizowany ze środków Unii Europejskiej. Wybór operatora sieci należy 

indywidualnie do każdego mieszkańca. 

Burmistrz odnosząc się do wniosku sołtysa z Momocichy poinformował, o trudnościach 

związanych z realizacją projektu, w związku z nieuregulowanymi działkami. 

Poinformował, że Gmina Radoszyce ma pozwolenie na budowę kanalizacji przy  

ul Południowej, ul Piaskowej. Gmina stara się razem z Panią Wojewodą o pozwolenie na 

budowę kanalizacji na odcinku z Plenną. Kolejne starania gmina będzie realizować 

odnośnie miejscowości Podlesie. 

Burmistrz w odpowiedzi na pytanie sołtysa sołectw Podlesie, poinformował,  

o wystosowaniu pisma do odpowiednich instytucji, ponieważ problem nie dotyczy gminy 

Radoszyce. Po otrzymaniu odpowiedzi poinformuje Pana sołtysa. Odnośnie 

uporządkowania działki pod budowę placu zabaw, trzeba złożyć wniosek do prowizorium 

budżetowego. W trakcie ustalania budżetu gminy, przeznaczymy odpowiednia sumę 

pieniędzy na zagospodarowanie działki i będzie możliwość realizacji wniosku. 

Pan Mariusz Kołodziejczyk zapytał czy operatorem sieci w Nalewajkowie jest firma 

ORANGE. Burmistrz Michał Pękala odpowiedział, że ranking w województwie 
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świętokrzyskim jest realizowany z projektów Unii Europejskiej. Wybór operatora sieci 

należy indywidualnie do każdego mieszkańca. 

Radna Dorota Szustak zapytała czy jest możliwość przedłużenia trwania światła zielonego 

od strony Mościsk na remontowanej drodze. 

Burmistrz w odpowiedzi na pytanie poinformował, że światła ustalane są odpowiednio do 

natężenia ruchu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał Państwa radnych, czy mają uwagi do udzielonych 

przez Burmistrza odpowiedzi. 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Miejskiej w Radoszycach  

Pan Marian Jankowski stwierdził, że Rada Miejska w Radoszycach udzielone 

odpowiedzi na interpelacje oraz zapytania Sołtysów przyjęła jednogłośnie do 

aprobującej wiadomości. 

 

Ad. pkt 19 Komunikaty, wolne wnioski i informacje. 

Pan Marian Jankowski przekazał informację od Kierownika Centrum Usług Wspólnych  

w Radoszycach Pani Eweliny Ptak, iż na planowanej w październiku sesji Rady Miejskiej 

w Radoszycach zostanie przedstawiona informacja o stanie realizacji zadań oświaty na 

rok szkolny 2018-2019. 

Pan Marian Jankowski poinformował, że otrzymał pismo skierowane przez Radnego 

Macieja Nieduziaka do Świętokrzyskiego Urzędu Wojewódzkiego w Kielcach oddział 

obsługi prawa i nadzoru. Dotyczące wstępnego dokonania oceny Uchwały Rady Miejskiej 

Nr IX/53/2019, z dnia 12.08.2019, zmieniającej Uchwałę Nr VIII/42/2019 z dnia 

25.06.2019r.w sprawie poboru podatku rolnego, podatku leśnego, podatku od 

nieruchomości w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i terminów płatności dla 

inkasentów. W głosowaniu wziął udział Radny Jan Kaczmarczyk który jest równocześnie 

sołtysem. 

Kolejne pismo otrzymał z Regionalnej Izby Obrachunkowej. W związku z doręczeniem 

przez Burmistrza Miasta i Gminy Radoszyce Uchwały Nr IX/53/2019. z dnia 12.08.2019 

zmieniającą, Uchwałę VIII/42/2019 z dnia 25.08.2019r.w sprawie poboru podatku 

rolnego, podatku leśnego, podatku od nieruchomości w drodze inkasa oraz określenia 

inkasentów i terminów płatności dla inkasentów w celu objęcia nadzoru. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że na każdym posiedzeniu Rady Miejskiej 

przewodniczący lub zastępca przewodniczącego czytają odnośne procedury kiedy radny 

nie może brać udziału w głosowaniu. 
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Głos zabrał prawnik Zygmunt Ptak informując że materiał skierowany przez Radnego 

Macieja Nieduziaka wymaga analizy. Pismo skierowane do Wojewody Świętokrzyskiego 

dotyczy analizy uchwały zmieniającej uchwałę. Była dokonana uchwała zmieniająca która 

dotyczyła błędów literowych dwóch nazwisk i nie dotyczyła Pana Jana Kaczmarczyka. Po 

zapoznaniu się z zapisem Uchwały poprzedzającej która dotyczyła ustalenia inkasentów, 

nie była objęta wadliwością, gdzie radny którego Uchwała dotyczyła brał udział  

w głosowaniu. Uchwała merytorycznie jest poprawna, wadą natomiast może być 

procedura głosowania. Jeżeli stwierdzimy taką wadę ,wniesiemy stosowne zmiany na 

kolejną sesję Rady Miejskiej w Radoszycach.  

Radny Robert Nowak zadał pytanie, czy radni głosując za ustaleniem diet nie popełnili 

błędu. 

Na to pytanie odpowiedział prawnik Zygmunt Ptak, informując iż interes prawny należy 

rozpatrywać indywidualnie.  

Głos zabrał Radny Maciej Nieduziak informując o tym, iż po przeanalizowaniu IX sesji 

Rady Miejskiej dostrzegł błąd w glosowaniu. Po konsultacjach z Obsługą Rady otrzymał 

odpowiedz, że jest to naruszenie prawa ale nie istotne. Nie zgadzając się z tą kwestią, 

opierając się na wyroku Naczelnego Sądu wystąpił z pismem. 

Głos zabrał Przewodniczący Rady Miejskiej informując, iż bierze odpowiedzialność za 

pracę Obsługi Rady. Poprosił o zgłaszanie nieścisłości, podczas obrad Rady Miejskiej lub 

pisemnie. 

Głos zabrał Radny Jan Kaczmarczyk wyjaśniając że głosowanie podczas obrad IX sesji 

dotyczyło zmian w błędzie pisarskim, jeśli głosowanie dotyczyłoby poborów dla 

inkasentów nie brałby udziału w głosowaniu. 

Głos zabrał Sławomir Staciwa prosząc o uporządkowanie budynku przy Szkole 

Podstawowej w Górnikach. Zaprosił zebranych na uroczystość z okazji 100-lecia Szkoły 

Podstawowej w Górnikach. Poinformował, że z inicjatywy sponsorów rozpoczęła się 

budowa Altanki wraz z amfiteatrem na placu przyszkolnym. Podziękował Burmistrzowi 

Miasta i Gminy za pomoc przy pracach budowlanych. Poprosił Radnych Rady Miejskiej  

o wsparcie inwestycji. 

Głos zabrała Pani Kierownik Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Radoszycach Jolanta Moszczyńska informując, że do 27.09.2018r można składać 

wnioski na żywność. Poprosiła sołtysów aby przypomnieć osobom niepełnosprawnym 

 i starszym o możliwości składania wniosków na żywność.  

Głos zabrała Radna Anna Ściegienna zapraszając wszystkich zebranych na uroczystość 

jubileuszową 100-lecia Szkoły Podstawowej w Kłucku, oraz nadanie imienia. Uroczystość 

odbędzie się w dniu 11.10.2018r. 
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Burmistrz Miasta i Gminy Radoszyce zaprosił wszystkich na dzień sportu w dniu 

27.09.2018r oraz na Zawody Powiatowe Straży Pożarnej 29.09.2018r. 

 

Ad. pkt 20 Zamknięcie obrad XI sesji Rady Miejskiej w Radoszycach. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Pan Marian Jankowski Przewodniczący Rady Miejskiej 

zamknął obrady XI sesji Rady Miejskiej w Radoszycach w kadencji 2018 – 2023  

Dziękując wszystkim za udział w przeprowadzonym posiedzeniu. 

 

Protokołował: Przewodniczący Rady Miejskiej 

/-/ Dariusz Kwiecień /-/ Marian Jankowski 

 


